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Трамвай по европейски

На развитие на трамвайната мрежа ще заложи Столичната община през следващите две
години. С европари ще бъдат изградени две нови трасета – по бул. “България” и от
Семинарията до Студентския град.
По първото от тях ще се движи т.нар. бърз трамвай, като се очаква мотрисите да
развиват висока скорост. Целта на второто пък е да осигури алтернатива за
предвижване на столичани.
С реализацията на проекта София ще постигне две цели – по-ефикасен и удобен
транспорт за живеещите около един от най-натоварените булеварди в града, както и
намаляване на замърсяването във въздуха, тъй като електротранспорът е един от
най-екологичните.
Столичната община планира да построи третия метродиаметър като скоростен влак,
което ще осигури бърза връзка между кваралите “Княжево” и “Левски”.
Това е и една от поредните стъпки за превръщане на столицата в европейски град.
Сега остава и столичани да станат европейци, като слязат от колите и се качат на
трамвая.
Трамваите са европейското решение на транспортните проблеми. Остава и столичани да
станат европейци, като слязат от колите.
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